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Protokoll Alpina rådet 130912 
 
Ulf Lidberg  Niklas Carlsson (ej närvarande) 
Lars Melin  Ville Bylin  
Ulf Olofsson  Anders Sundquist (ej närvarande) 
Martin Söderberg (ej närv.) Janne Brattström 
Janne Klein  Karin Sundberg 
Tom Pietilä   
Lasse Kjällberg 

1. Föregående protokoll 
Nyheter ang. Barntävlingar kommuniceras till Skid-Sverige via hemsidan. Kommunicera bakgrund 
och förklaring till beslutet på hemsidan. 
Föregående protokoll godkänns 

Beslut 
Besluta att tilldela medel till framtagande av ämnesplaner GY 11 ca 10.000kr - 20.000kr. 

2. Lägesrapport   
 a.    Lägesrapport SSF 
         Ville Bylin ny alpin chef presenterade sig. 
         Alpin ledningsgrupp, Ville Bylin, Anders Sundqvist, Jan Brattström 
         Syfte; Utveckla alpina sporten i Sverige, utveckla samarbete landslag, marknad, nationellt, 
         Utveckla röd tråd genom verksamhet 
         Möte Två ggr/mån, ett fysiskt och ett telefonmöte 

b. Lägesrapport Landslagen    
Verksamhet 
Läget i landslagen är bra. Fungerar bra även efter omorganisation 
Skador, Calle Lindh nyopereras 
Hans Olsson åker skidor och det fungerar bra 
Jens Byggmark korsband avslitet. Nyopererad 
Team 2019 ska vara ett öppet lag med inbjudna åkare till läger 
Träningsgrupper – träning, Landslag – tävling 
FoU 
Inget att notera 
Ekonomi 
Ekonomi är i balans.  Utgifterna anpassade till tidigare nivå. Ingen skillnad vad gäller de aktiva. 
Viktigt med marknadssidan för att behålla trogna partners samt att hitta nya. 
 

c. Lägesrapport Nationell verksamhet 
Ekonomi (budget/utfall)  
Budgeten är balanserad och storleksmässigt lika som föregående år. 
Viktigt att utfallet kontrolleras för att se verksamheten och ev. justera kostnader. 
 
Skiduniversitetet   
Kristina Hultdin är anställd som tränare. Kommer att få hjälp av ytterligare en person under 
säsongen  
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Skidgymnasier 
Gymnasieskola i Sundsvall ansöker 1/11 2013 om NIU med start 2015.  
Hasse Nyström kommer att vara tränare. 
Värdegrundsarbetet fortsätter på  RIG skolorna 
 
Utbildning 
Svårt att se anmälningsläge eftersom många utbildningar inte stängt anmälningarna än 
Arbetet med utvecklingstrappan fortsätter. Viktigt att det inte blir utbildningens verktyg utan 
den kommer att gälla för hela alpina delen  

Tävlingsplanering 
Stomprogram med Mästerskap och Sverige Cup är publicerad på hemsidan  

Ungdomsverksamheten  
Skolningsläger är bokade. Viktigt med skidgymnasietränares medverkan. LM 
Skidgymnasietränarna måste ut på läger och tävlingar för U16 för att underlätta intagningen. 
Regiontränarna bör hjälpa med att rangordna åkarna 
JB har möte med alla regiontränare i september för att samordna verksamheten. 
Gymnasieinformation för åkare födda 1998 kommer att ske vid Ski Funtastic 
Internationell; Diskuteras med begränsningar i antal tävlingar för andra års juniorer 

d. Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
Barn & Ungdom   
Möte 30/9 
 
Junior & Senior   
Utse sammankallande för gruppen. KS  
 
Regelgrupp 
Regler kommer att publiceras i höst  
  
Utbildningsgrupp 
Inget att notera  

3. AR´s aktivitetsplan 
Inget att notera 
 

4. Övriga frågor 
a.     Alpina Rådet 2013/2014 
         Martin Söderberg avgår.  
         Förbundsstyrelsen fattar beslut om AR´s sammansättning under hösten. 
 
b.      MIUN i Östersund 
         Kontraktet mellan SSF och MIUN går ut 140630.  
         Ville Bylin, Jan Brattström, Katarina Fahlén, Anders Sundqvist ska ha möte med Östersund 
         för att få information om deras vilja ang. MIUN 
         MIUN vill bli Riksidrottsuniversitet. SSF krav att de tar ansvar för alla grenar och inte bara längd. 
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         SSF ska vara positiv till fler lärosäten för att om möjligt öka antal eftergymnasiala platser 
         AR´s viljeyttring vad gäller eftergymnasiala platser ska diskuteras på nästa möte.     

c.      Ämnesplaner i specialidrott GY 11 
         Längd har startat arbete för att alla skolor ska ha likvärdig bedömning i ämnet specialidrott. 
         Möte på Bosön 20/9 för alla skolor. Dålig tidpunkt för alpina delen eftersom många tränare är  
         på läger. Jan Brattström, Johan Hyllienmark och  Charlotta Bürger Bäckström är med från SSF  
         alpint. Varje gren ska ta fram egna kriterier för bedömning 
        Skolorna betalar för eget deltagare 

d.      Dispensförfrågan  
          Regeländring för U8 och U10. Bakgrunder ska förklaras och kommuniceras med Skidsverige. 
          Syfte med regeländring; Lättare med rekrytering, Anpassning mot RF´s ”Idrotten vill”, undvika  
          rangordning av mindre barn. 
          Ulf Lidberg skickar skrivelse till Peter Albertsson som kan hjälpa till att skriva 

e.       FIS kvot Nordiska tävlingar 
           SWE har gjort förfrågan till NOR/FI om att begränsa antal fria liftkort. FIN är positiva men NOR 
           har ännu inte svarat.  

f.         Tävlingsbegränsning ungdom 
            Frågan skjuts till kommande säsong 

g.         Status Sundsvall ansökan om NIU 
            Ansökan lämnas in 131101 

h. Skidtinget i Enköping 
              AR ska presentera alpint under Skidtinget. Ville Bylin återkommer med omfattning. 
              Frågor att ta upp; utbildning, tävlingsbegränsningar U8 och U10 
              Rådsmöte under skidtinget? 

j.            Mötesplan 2013-2014 
              SSF Styrelsemöte 2013  18/10, 10/12 
              Beslut kommande möte 
                 

5.    Nästa möte 
       18/10 ? 
 


